
Komisia pre mládež kultúru, šport, školstvo a granty 
Zápisnica z komisie zo dňa 31.08.2022 

 
PROGRAM: 
1, Otvorenie komisie 
2, Kontrola uznesení 
3, VZN O výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa resp. žiaka na čiastočnú úhradu 
nákladov a určenie  podmienok úhrady v školskej jedálni. 
4, VZN O výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov 
materskej školy zriadenej mestom Gbely 
5, VZN O výške mesačného  príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov na štúdium  v základnej 
umeleckej škole zriadenej  mestom Gbely 
6, VZN O určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 
školského klubu detí, ktorého zriaďovateľom je mesto Gbely 
7, Rôzne 
8, Záver 
......................................................................................................................................................... 
1, OTVORENIE KOMISIE 
Mgr. Eva Volková (ďalej len predsedníčka) otvorila komisiu a privítala prítomných členov: Adam 
Ambra, Mgr. Slavomír Brutovský (ďalej len tajomník), Lukáš Jureňa, Pavol Nemec, a Katarína 
Repičová a hostí: Mgr. Dávid Jureňa a Ing. Nataša Londarevová. 
 
2, KONTROLA UZNESENÍ 
Predsedníčka komisie podala informáciu o kontrole plnenia uznesení z ostatnej komisie. 
 
3 - 6, NÁVRHY VZN (viď názvy návrhov VZN vyššie) 
V úvode tohto bodu programu odovzdala predsedníčka slovo hosťovi – riaditeľovi ZŠsMŠ Gbely 
– Mgr. Dávidovi Jureňovi. Ten oboznámil členov so zmenami vo VZN oproti tým, ktoré boli 
doteraz. Spomenul hlavnú zmenu - týkajúcu sa jedálne a úpravy finančného pásma, ďalej 
informoval o odporúčaní Ministerstva školstva SR, oboznámil s podmienkami žiadostí o úľavu 
a členom komisie oznámil, že všetko bolo, i po dohovore so zriaďovateľom, upravené tak, aby 
to bolo dobré ako pre školu, tak i pre rodiča. Členovia komisie sa ďalej pýtali riaditeľa aj na 
otázky v súvislosti so zaplnenosťou školy, náporom detí najbližšie roky či otázku, či bol niekto 
neprijatý do škôlky. Riaditeľ školy na otázky odpovedal. Na záver tohto bodu dala predsedníčka 
hlasovať za odporúčanie znení VZN mestskému zastupiteľstvu, čo bolo jednohlasne 
odsúhlasené. 
 
7, RÔZNE 
V rámci bodu Rôzne informoval tajomník o najbližších kultúrno-spoločenských podujatiach, na 
ktoré členov zároveň aj pozval. Informoval tiež v skratke aj o programe a priebehu hodových 
slávností. V rámci tohto bodu sa členovia rozprávali aj o ponuke na koncert vážnej hudby, ktorý 
zatiaľ neodporúčajú uskutočňovať a to kvôli slabému záujmu zo strany občana o tento žáner 
hudby. 
 
6, ZÁVER 
Na záver informovala komisie predsedníčka poďakovala všetkých členom za účasť aj za ich 
kladný prístup k zasadnutiam počas celých štyroch rokov a komisiu ukončila. 
 

 
Zapísal dňa 31.08.2022 

Mgr. Slavomír Brutovský, tajomník 


